
Protokół z posiedzenia 
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości, 

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu 
oraz  Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 21 maja 2019 roku 
 

 Wspólne posiedzenie Komisji stałych Rady Gminy odbyło się 21 maja 2019 roku w Sali 
posiedzeń Rady Gminy w Krupskim Młynie przy ul. Głównej 5.  
Obecni na posiedzeniu:  
Dawydzik Artur – Przewodniczący Rady Gminy 
radni: 
Huczko Bogdan 
Janus Andrzej 
Kapała Marek  
Kulawik Roman 
Łuć Adam 
Michałek Jolanta 
Ochman-Szyguła Róża 
Panchyrz Herbert 
Pęcherz Zbigniew 
Pielka Adam   
Pilarski Edward 
Szaton Iwona 
Ziaja Alicja 
oraz  
Wójt Gminy – Franciszek Sufa  
Sekretarz Gminy – Danuta Pries 
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat  
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza 
 
Nieobecny: Jacek Kiszkis 
Przewodniczący Rady Gminy – Artur Dawydzik, prowadzący posiedzenie Komisji, przywitał 
obecnych oraz przedstawił porządek posiedzenia:  
1. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2019 rok. 
2. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Komendą Wojewódzką Policji w 

Katowicach w sprawie współfinansowania zakupu samochodu policyjnego w wersji 
oznakowanej z przeznaczeniem dla Komisariatu Policji w Tworogu. 

3. Projekt uchwały w sprawie Statutu Gminy Krupski Młyn. 
4. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Gminy Krupski Młyn. 
5. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw 

obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji 
obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakim muszą 
odpowiadać składane projekty. 

6. Projekt uchwały w sprawie zasad zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady 
Gminy Krupski Młyn. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na lat 10. 
8. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Potępie Gmina Krupski 

Młyn. 



9. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Potępie Gmina Krupski 
Młyn.  

10. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 1 
położonego w Krupskim Młynie przy ul. Buczka 3. 

11. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 8 
położonego w Ziętku 4A. 

12. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Krupskim Młynie do załatwienia indywidualnych spraw z zakresu 
administracji publicznej. 

13. Sprawy bieżące. 
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy obecni mają uwagi do porządku. Sekretarz 
Gminy Danuta Pries wnioskowała o dokonanie zmiany porządku posiedzenia przez 
rozszerzenie porządku o pkt 3 o treści: „3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
rozłożenie na raty należności pieniężnej o charakterze cywilnoprawnym przypadającej 
gminie Krupski Młyn powyżej kwoty 10 000,00 zł.” natomiast pozostałe pkt otrzymałyby 
kolejne numery. Wniosek Sekretarza Gminy został przyjęty bez uwag. 
Innych wniosków nie zgłoszono. Zmieniony porządek posiedzenia przedstawia się 
następująco: 

1. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2019 rok. 
2. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Komendą Wojewódzką Policji w 

Katowicach w sprawie współfinansowania zakupu samochodu policyjnego w wersji 
oznakowanej z przeznaczeniem dla Komisariatu Policji w Tworogu. 

3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenia na raty należności o 
charakterze cywilnoprawnym przypadającej gminie Krupski Młyn powyżej kwoty 
10 000,00 zł.  

4. Projekt uchwały w sprawie Statutu Gminy Krupski Młyn. 
5. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Gminy Krupski Młyn. 
6. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw 

obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad 
promocji obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakim 
muszą odpowiadać składane projekty. 

7. Projekt uchwały w sprawie zasad zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych 
Rady Gminy Krupski Młyn. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na lat 10. 
9. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Potępie Gmina Krupski 

Młyn. 
10. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Potępie Gmina Krupski 

Młyn.  
11. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 1 

położonego w Krupskim Młynie przy ul. Buczka 3. 
12. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 8 

położonego w Ziętku 4A. 
13. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Krupskim Młynie do załatwienia indywidualnych spraw z zakresu 
administracji publicznej. 

14. Sprawy bieżące. 
Przedstawiony zmieniony porządek posiedzenia został przyjęty przez aklamację.  
 
Ad. 1.  



Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2019 rok. 
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat przedstawiła uzasadnienie podjęcia uchwały w sprawie 
zmiany budżetu gminy Krupski Młyna na 2019 rok. Omówiła jakie są zmiany w ramach 
dochodów (zwiększenia) i wydatków (zmniejszenia) budżetu gminy na 2019 rok.  
Komisje po zapoznaniu się z uzasadnieniem projektu uchwały oraz jej treścią i wyjaśnieniami 
Skarbnika, postanowiły pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt uchwały.  
 
Ad. 2.  
Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Komendą Wojewódzką Policji w 
Katowicach w sprawie współfinansowania zakupu samochodu policyjnego w wersji 
oznakowanej z przeznaczeniem dla Komisariatu Policji w Tworogu. 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries zapoznała obecnych z wnioskiem Komendy Powiatowej 
Policji w Tarnowskich Górach dot. rozważenia możliwości zabezpieczenia w budżecie Gminy 
środków finansowych na dofinansowanie zakupu pojazdu służbowego oznakowanego typu 
SUV dla Komisariatu Policji w Tworogu. 
Komisje po przeprowadzonej dyskusji i zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, 
postanowiły pozytywnie go zaopiniować.  
 
 Ad. 3.  
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty należności pieniężnej o 
charakterze cywilnoprawnym przypadającej gminie Krupski Młyn powyżej kwoty 10 000,00 
zł. 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o wniosku mieszkańca gminy, który zwrócił 
się z prośbą o rozłożenie na raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym 
przypadającej gminie Krupski Młyn powyżej kwoty 10 000,00 zł. W związku z obowiązkiem 
Rady Gminy dot. wyrażenia zgody na rozłożenie na raty należności powyżej 10 000,00 zł, 
omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty należności 
pieniężnej o charakterze cywilnoprawnym przypadającej gminie Krupski Młyn powyżej kwoty 
10 000,00 zł.  
Przewodniczący Komisji Budżetowej – Bogdan Huczko zapoznał z uzasadnieniem 
przygotowanego projektu uchwały oraz poinformował o pozytywnej opinii Komisji, która 
pozytywnie zaopiniowała wniosek mieszkańca o umożliwienie mu rozłożenie na raty 
należności pieniężnych.  
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować.  
 
Ad. 4.  
Projekt uchwały w sprawie Statutu Gminy Krupski Młyn. 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o przygotowanym projekcie Statutu Gminy, 
który był przedmiotem posiedzeń Komisji Statutowej w kwietniu oraz omówiła szczegółowo 
treść projektu uchwały w sprawie Statutu Gminy wraz z treścią wniosków wniesionych do 
tekstu Statutu przez członków komisji. Statut jest dokumentem pochodzącym z 2003 roku, 
który wymagał uaktualnienia.  
Komisje po wysłuchaniu przedstawionych informacji oraz zapoznaniu się z treścią projektu 
Statutu, postanowiły pozytywnie zaopiniować projekt przedstawionej uchwały.  
 
Ad. 5.  



Projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 
społecznych z mieszkańcami Gminy Krupski Młyn. 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała, że w związku z potrzebą uaktualnienia 
aktów prawa miejscowego obowiązującego na terenie gminy, zaszła potrzeba przygotowania 
uchwały regulującej przeprowadzanie konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Krupski 
Młyn. Omówiła projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania 
konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Krupski Młyn.  

Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować.  
 
Ad. 6.  
Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw 
obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji 
obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakim muszą 
odpowiadać składane projekty.  
Sekretarz Gminy – Danuta Pries omówiła projekt uchwały w sprawie zasad wnoszenia 
inicjatyw obywatelskich, tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji 
obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakim muszą odpowiadać 
składane projekty.  
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować.  
 
Ad. 7. 
Projekt uchwały w sprawie zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Gminy 
Krupski Młyn. 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries omówiła projekt uchwały w sprawie zwrotu kosztów 
podróży służbowych dla radnych Rady Gminy Krupski Młyn.  
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować.  
 
Ad. 8.  
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na lat 10. 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o wniosku dzierżawcy o umożliwienia 
zawarcia umowy dzierżawy na lat 10, następnie zapoznała z projektem uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na lat 10.  
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować.  
 
Ad. 9.  
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Potępie Gmina Krupski Młyn. 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries powiedziała o wniosku właścicieli działki położonej w 
Potępie przy ul. Piecucha, o nadanie jej nazwy – ul. Piecucha oraz omówiła treść projektu 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Potępie Gmina Krupski Młyn. 
Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 10.  
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Potępie Gmina Krupski Młyn.  



Sekretarz Gminy – Danuta Pries zapoznała obecnych z wnioskiem właściciela działki 
położonej w Potępie, o nadanie jej nazwy ul Krótka oraz z projektem uchwały w sprawie 
nadania nazwy ulicy położonej w Potępie Gmina Krupski Młyn (ul. Krótka). 
Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 11.   
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 1 
położonego w Krupskim Młynie przy ul. Buczka 3. 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries omówiła projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do 
sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 1 położonego w Krupskim Młynie przy ul. Buczka 3. 
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować.  
 
Ad. 12. 
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 8 
położonego w Ziętku 4A.   
Sekretarz Gminy – Danuta Pries omówiła treść projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do 
sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 8 położonego w Ziętku 4 A. 
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować. 
 
Ad. 13. 
Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Krupskim Młynie do załatwienia indywidualnych spraw z zakresu 
administracji.   
Sekretarz Gminy – Danuta Pries omówiła treść projektu uchwały w sprawie upoważnienia 
Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krupskim Młynie do załatwiania 
indywidualnych spraw z zakresu administracji. Wyjaśniła, że dotychczas sprawy dot. 
stypendiów szkolnych realizowane były przez Gminny Zespół Oświatowy ale zgodnie z 
zapisami zawartymi w projekcie uchwały zadania te zostaną przekazane do rozpatrywania 
Kierownikowi Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krupskim Młynie. Jest to rodzaj 
pomocy o charakterze socjalnym i stąd proponowana zmiana zapisów uchwały.  
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować. 
 
Ad. 12. 
Sprawy bieżące.  

1. Wójt poinformował radnych o: 
a) zamiarze uzupełnienia wyposażenia w pojazd do odśnieżania i utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy, w tym utrzymania zieleni; 
b) rozważaniu możliwości propozycji przystąpienia do grupy zakupowej dot. 

gospodarowania odpadami na terenie gminy.  
Podkreślił, że firma, która obecnie świadczy usługi na terenie gminy jest rzetelnym 
partnerem i mieszkańcy nie wnoszą uwag do jakości świadczonych przez nich usług. 
Zlecone zadania są realizowane na bieżąco i współpraca układa się poprawnie. Jednak 
powstała propozycja zorganizowania grupy zakupowej, która miałaby na celu 
zorganizowanie zamówienia publicznego na świadczenie usług dot. gospodarowania 
odpadami na terenie gminy. Przetarg ogłoszony będzie we wrześniu, dlatego decyzja 
o przystąpieniu do grupy winna być podjęta jak najszybciej. Stworzenie grupy 
zakupowej jest praktykowane przez samorządy ponieważ ułatwia to wynegocjowanie 



korzystnych cen dla budżetu gminy. Mówił o warunkach wynegocjowanych w ramach 
grupy jaki i warunkach, które negocjują gminy. Stwierdził jednoznacznie, że zakres 
usług jest zróżnicowany i stąd znaczna różnica w cenie za odpady w gminach. Usługi 
świadczone przez Remondis są na niezwykle wysokim poziomie, co wiąże się z 
ustaleniem odpowiednich kosztów takich usług. Jednakże przez ostatnie lata udało 
się wypracować bardzo sprawnie działający system i należy dobrze zastanowić się 
przed podjęciem decyzji o zmianie.  
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza omówiła 
opracowane dla radnych, zestawienie podstawowych zmian w zakresie 
gospodarowania odpadami na terenie gminy na potrzeby przystąpienia do 
grupowego przetargu na odbiór i zagospodarowanie odpadów. Szczegółowo 
wyjaśniła jakie są zasady przystąpienia do grupy zakupowej i jakie warunki należałoby 
spełnić oraz jakie działania należałoby podjąć. 
W przypadku podjęcia współpracy z innymi gminami co do wspólnej organizacji 
przetargu, konieczne jest wcześniejsze dostosowanie przepisów gminnych do zasad 
obowiązujących w gminach objętych wspólnym zakupem usługi odbioru odpadów, w 
szczególności regulaminu utrzymania czystości oraz uchwały w sprawie sposobu i 
zakresu świadczenia usług odbierania odpadów komunalnych. 
Zmianie mogą ulec harmonogram odbioru, pojemność pojemników czy też 
konieczność stworzenia punktu PSZOK, do którego mieszkaniec będzie mógł 
dostarczać te odpady; powiedziała, że przystąpienie do grupy zakupowej pozwoliłoby 
na wynegocjowanie niższej ceny ale odbyłoby się to kosztem zmiany zakresu 
świadczonych usług, co mogłoby spowodować spore niezadowolenie mieszkańców.  
Bogdan Huczko pytał czym było spowodowane rozważanie o przystąpieniu do grupy 
zakupowej?  
Beata Plaza odpowiedziała, że poszukiwaniem nowych, być może bardziej 
korzystnych warunków. Podkreśliła, że jako autor dotychczasowych zasad 
obowiązujących w gminie, jest zadowolona z zakresu usług, które udało się 
wynegocjować oraz wyraziła radość, że po wielu latach udało się sprostać ogromnym 
wymaganiom i oczekiwaniom mieszkańców. Mówiła o warunkach świadczonych 
usług, które panują w gminie oraz w okolicznych miejscowościach. 
Wójt dodał, że chciał aby zestawić oba regulaminy, po to aby wiedzieć jaki jest 
możliwy zakres usług, jakie warunki są proponowane i jakie będą koszty całej operacji 
dla mieszkańców. Wiedzą tą chciał podzielić się z radnymi, by nikt nie zarzucił mu, że 
nie informował radnych o tak ważnych sprawach.  
Adam Łuć przedstawił pozytywne opinie na temat usług świadczonych przez firmę 
REMONDIS oraz dodał, że dotychczasowe doświadczenia ze współpracy są bardzo 
dobre i nie ma do nich zarzutów. Powiedział, że mieszkańcy z pewnością nie będą 
chcieli pogarszać jakości dotychczasowych usług. 
Rozmawiano o przewidywanych kosztach usług oraz o planowanych zmianach 
przepisów regulujących gospodarkę odpadami na terenie gminy. Po przeprowadzonej 
dyskusji ustalono, żeby nie przystępować do grupy zakupowej w najbliższym czasie. 
 
c) tym, że we wrześniu planowane jest podpisanie umowy na dzierżawę przez ROH 

tzw. „cypla” przy NITROERGU, by można było jak najlepiej zagospodarować ten 
teren, miejsce mogłoby stanowić bazę rowerową czy stanicę kajakową; 

d) wizycie w WFOŚiGW w Katowicach w celu konsultacji w sprawie zielonej 
pracowni; 

e) planowanej mszy 26 maja br. w intencji pracowników samorządu; 



f) 26 maja odbędzie się akcja „Polska biega” początek k/hali sportowej w Krupskim 
Młynie;  

g) planowanej inwestycji rządowej przy drodze S11 a dot. uruchomienia kopalni 
piasku na terenie gminy i o stosowaniu tzw. procedury zastępczej. 

2. Bogdan Huczko pytał o obiekt parowozowni, w jaki sposób będzie zagospodarowany 
oraz mówił o zabezpieczeniu budynku Szaha; 

3. Bogdan Huczko zaproponował rozważenie możliwości ograniczenia wjazdu do 
miejscowości dla samochodów ciężarowych powyżej 12 t; 

4. Andrzej Janus pytał o rozwiązanie problemu parkingu przy ZSP w Potępie oraz 
zaproponował rozważenie możliwości zagospodarowania terenu naprzeciwko ZSP 
jako parkingu. 

5. Wnioski złożone przez radnych: 

Alicja Ziaja podcięcie koron drzew od ul. Głównej 13 jadąc w kierunku 
Kielczy 

Herbert Panchyrz  naprawy zarwanych poboczy przy ul Głównej od mostu 
betonowego do Sali posiedzeń przy ul Głównej 5 

Artur Dawydzik uzupełnienia znaku o możliwości korzystania z chodnika przy ul 
Tarnogórskiej przez rowerzystów (od strony Ziętka)  

Róża Ochman-
Szyguła  

wykoszenia trawy na poboczach dróg 

Herbert Panchyrz remontu balustrady - remontu mostu na Małej Panwi 

Herbert Panchyrz  wycinka drzew na skarpie w Potępie za mostem Małej Panwi po 
prawej stronie 

Andrzej Janus wykonanie prac remontowych ul. Piecucha w Potępie 

 
 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 17.00 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Huczko Bogdan – przew. Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości …………………………… 
 
Andrzej Janus – wiceprzew. Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

……………….. 
 
Michałek Jolanta – przew. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji ………………………………………………… 
 
Ochman-Szyguła Róża – przew. Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i  
Sportu ………………………………………………………….. 
 
 
Protokołowała: K. Michałek 
 
 
 


